
 

 
 

ГОЛОВАНІВСЬКА  РАЙОННА  РАДА 
 

 

П’ЯТНАДЦЯТА СЕСІЯ 

ШОСТОГО СКЛИКАННЯ 

          

  Р І Ш Е Н Н Я 

від 13 липня  2012 року         № 232 

смт. Голованівськ 

 

Про звернення депутатів Голованівської 

районної ради до начальника Служби 

автомобільних доріг у Кіровоградській області 

Гончарука О.В. 

 

 

 Відповідно до статті 43 Закону України “Про місцеве самоврядування в 

Україні” 

 

районна рада 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Затвердити звернення депутатів Голованівської районної ради до 

начальника Служби автомобільних доріг у Кіровоградській області 

Гончарука О.В. (додається). 

 

2. Надіслати текст звернення  до Служби автомобільних доріг у 

Кіровоградській області. 

 

 

 

 

Голова районної ради        О.Чушкін 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Звернення 

депутатів Голованівської районної ради до начальника 

Служби автомобільних доріг у Кіровоградській області 

Гончарука О.В. 
 

 

Шановний Олексіє Васильовичу! 
 

 

 Ми, депутати Голованівської районної ради 6 скликання звертаємось до 

Вас з проханням забезпечити безпеку дорожнього руху на автошляху 

“Ульяновка-Миколаїв”. 

Так, дорога державного значення “Ульяновка-Миколаїв”, яка 

проходить Голованівським районом є дорогою з інтенсивним, швидкісним 

рухом автомобілів. Особливо ми це відчуваємо в літній період. 

 Зазначена дорога є для району особливо важливою автомобільною 

артерією, яка перетинає район із заходу на південь протяжністю майже 35 км. 

 В той же час є відрізки дороги, особливо перехрестя, які аварійно 

небезпечні. Як приклад перехрестя з дорогою яка веде від смт. Голованівськ 

до пристанційного селища Голованівськ. 

 Кількість транспортних засобів, які попадають в дорожньо- 

транспортні пригоди нестримно збільшується. Особливо жахливо коли 

гинуть люди. Така ситуація стала предметом розгляду  на засіданні президії 

Голованівської районної ради після чергової автомобільної пригоди.  

 Враховуючи вищевикладене, та у зв’язку з тим, що на сьогоднішній 

день здійснюється реконструкція і поновлення дорожнього покриття 

зазначеного автошляху звертаємось до Вас з проханням передбачити 

встановлення безпечного роз’їзду на даній ділянці дороги, що дасть 

можливість у майбутньому зменшити кількість автодорожніх трагедій. 

 

 

  

      Затверджено на п’ятнадцятій сесії 

      Голованівської районної ради 

      шостого скликання 13 липня 2012 року 

 


